
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 15/2024

Aika: 16.04.2024, klo 16.15

Paikka: A106, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Niklas ja Sara Sofia.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Valentin ilmoitti, että tänäänmeillä on eväitä!Menussa on iltapäiväpalaksi leipää,

viinirypäleitä, kurkkua ja Viola-kylmäsavulohituorejuustoa sekä kahta eri kivennäisvettä.

Markus ilmoitti, että sihteerin tulee poistua tänään klo 17:30mennessä, joten koetetaan

pitää kokous nopeana, että kukaanmuu ei joudu sihteerihommiin.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:



Valentin:Hyvää kuuluu. Terhakkaat neljä päivää viime kokouksen jälkeen: perjantaina

veivät ensin härpäkkeet brodeeraukseen ja lähtivät sen jälkeen Spring Tripille. Lauantaina

oli AMS:in vujuilla sekä sunnuntaina puheenjohtajan syntymäpäiväjuhlissa.

Aino:Koulu- ja kiltahommia puuhaillut lähinnä. Lauantaina pääsi Dingon keikalle.

Kulttuuriarviona tästä: “Jokainen biisi kuulosti samalta.”

Sara Sofia: Tajusi, että on nukkunut viimeiset 1,5 viikkoa joka yö noin 4-5 tuntia. Kokousta

ennen otti päikkärit. Kevätretki meni kyllä eilen kivasti, muttei auttanut unitilanteeseen.

Vilppu: Spring Trip oli hauska! Sen jälkeen pakkaili ja muutti. Nyt on tapiolalainen, eli askel

ylempään keskiluokkaan on tehty. Seuraavat kaksi viikkoa aika haipakkaa, mutta tällä

viikolla ei onneksi yhtäkään koulujuttua.

Niklas:Viikonloppuna kävi etelässä ja muutti Vilpun. Tänään oli hyvä 1,5 tunnin

turbomouhouskeskustelu Olkkarilla, jonka lopuksi alkoi kyllä nuokkua, ja nyt tuli

jatkamaan tänne.

Alli: Spring Trip oli jees, pääsi testaamaan uuttamakuupussia Gigakesäretkeä varten. Sen

jälkeen viikonlopussa oli pikakäväisy mökillä ja kouludedisten kanssa tappelua.

Markus:Oli viikonloppuna extempore Tallinnan reissulla ja sunnuntaina piti hullut [neljän

hengen] synttäribileet; söivät 50 euron pihvin. Kevätretki meni eilen hyvin, vaikkei kyllä

yllättänyt sisällöllään enää näin neljännellä kerralla.

Kerttu:Käväisi viikonloppuna semi-extempore Jyväskylän reissulla moikkaamassa vanhaa

kaveria, ja päätyivät extempore leikkaamaan hiukset klo 00:30.Muuten viikko on pääosin

reiliplänäilyjä ja kouluhommien turbotusta, että saaWapun vapaaksi näistä.

Luettiin poissaolevien kuulumiset:

Erik:Hyvää kuuluu, tällä hetkellä paluumatkalla Suomeen. Jenkit oli leffaa.
Kalle: [ei kuulumisia]

Matvei: [ei kuulumisia]

7. Hyväksyttävät laskut

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Arkkitehtuuriklubin
Majasäätiö Majan vuokraus 12.4.2024 400,00 € Hyväksytty

Suomen Keikkalasku
KNV-yhtye: Esiintyminen
Väärinymmärrettyjen sitsijatkoilla 650,00 € Hyväksytty

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin killan virallisiksi jäseniksi Aleksi Utriainen, Pekka Prieur ja Risto

Virtaharju sekä ulkojäseneksiMartina Peruzzo.



8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uutta palautetta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.

8.4. Sukkatilaus
Keskusteltiin sukkatilauksen tilanteesta ja tilausmäärästä. Designia on

paranneltu tuotteet toimittavan firman kanssa. Päätettiin tilata sukkia yhteensä

200kpl, jolloin niihin saa selkeän paljousalennuksen.

8.5. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi Erikin terveiset:

Sektorin asiat rullaavat, seuraavaksi työlistalla loppujen kevään yhteistyösopimusten
laskuttaminen.

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Viikkiksen lähettämiseen testattiin tällä viikollaMailchimpin sijaan

Tabular-ohjelmaa, mutta haasteeksi ilmeni se, että tiedotteen avaaminen vaatii

kirjautumista, jolloin linkin lähettäminen Telegramissa ei toimi kovin hyvin. Asia

on Niklaksella pohdinnassa.

10. Opintoasiat
10.1. Ajankohtaiset asiat

Alli kertoi, että lähetti COO-Lydian tekemän raportin infon ruotsinkielisestä

opetuksesta hallitussähköpostiin luettavaksi. Katsotaan, tulisiko Lydia vielä

toukokuun puolella esittelemään löydökset myös hallituksen kokoukseen.

Opintokyselyyn ei ole tullut vielä juuri vastauksia, eli markkinointia tehostetaan

vielä.

Lisäksi ensi viikolla on Susanna Reunasen 50-vuotissyntymäpäiväjuhlatilaisuus,

johon hallitus on saanut kutsun. Keskusteltiin paikalle pääsemisestä ja lahjan

antamisesta. Sovittiin, että ostetaan kukat ja annetaan lahjakortti, jolla saa

lunastaa Athene-sukat silloin kun tilaus saapuu.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

-

12. Yhteisö
12.1. Toimarikuulumiset

Käsiteltiin toimarikuulumiset seuraavasti:

● NamiMamit:Nyt kouluhommia, että saavatWapun vapaaksi.

Suunnittelevat toisen inventaarion tekemistä.



● Vuosijuhlatoimikunta:Vujujen suunnittelu etenee hyvin! VujuTMK on

ollut niin osaava, että tirrejenkään ei ole tarvinnut kuin ajoittain ohjailla

oikeaan suuntaan.

● Marathoonarit:Chillaavat parhaillaan yhdessä Portugalissa.
● OTMK: Pääsiäismunajahti oli menestys, ja Olkkarilla on kaikki hyvin.

● Informaatioverkostojen kilta Athene ry:n virallinen kepittäjä: Ei
ihmeempiä, bilispöydällä on kaikki kunnossa.

● Historioitsijat:Wappukukkaluukku puuhasteltu, muuten hommat

odottelee syksyä, kunmolemmat ovat taas Suomessa.

● Puutarhurit:Hyvämeininki! Harkitsevat sadetanssien testaamista

puujuhlaa kohti, että sää suosisi.

● Alumnisuhdevastaava:Aika paljonmuita wappuhommia pöydällä;

alumnijuttujen osalta plänäilyjä vasta syksyllä.

● Kukka:Vastauksina yksi graafinen GIF
● Somettajat:Antoivat kuulumisinaan kattavan skaalan

wappufiilistarroja.

● Valokuvaajat: [ei vastauksia]
● Tietskarijengi: [ei vastauksia]
● Lukkaristo:Wappusitsejä kohti menossa, se on kevään viimeinen

homma.

● Kulttuuritoimikunta: Teatteriyhteislähtö oli hyvä, ja nyt puun
synttäreiden järkkäilyt kovassa vauhdissa.

● ABItiimi: [ei vastauksia]
● Tepsy-neuvosto:Helsingin psykan ainejärjestöltä on tullut tepsyille

kutsuja tapahtumiin! Lisäksi tepsy-piknik tulossa, johon pohdinnassa

varatila huonon sään puitteissa.

● Opetuslapset:Hyvämeininki molemmilla

● Kirjastonhoitaja:Hyväwappufiilis, pari uutta kirjaa on tullut, jotka
koettaa täytellä listoille ennenWappua.

● ISO-vastaava:Hyvinmenee, nyt välireissulla Jenkeissä ennen

wappumayhemeita.

● WappuILE: Ihan okmeininki, Kevätretki on homman viimeinen puristus.

● Wappusimartsu: Kaikenlaista meneilläänWappua kohti

12.2. Kaljakroketti 27.4.
Vilppu antoi päivityksen tapahtuman tilanteesta. Tuomariporukan tiedotus

tapahtuu tänään perustetussa Telegram-ryhmässä, jossa koko hallituskin

toivottavasti nyt on. Keskusteltiin myös krokemailojen kunnosta ja uusiin

investoimisesta.

12.3. Wappulautta 30.4.
Vilppumuistutti, että hallitus on täällä auttamassa lippujen tarkistamisessa

ennen lauttoihin nousua.

12.4. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin huomisen Toimaribrunssin järjestelyistä. Vilppu tilaa ruoat ja



hallitus tulee tänne paikalle klo 8:30 eteenpäin auttamaan järjestelyissä.

Perjantain SCI Board Brunchista on koppiMarkuksella ja Kertulla, ja tännekin

hallitusta toivotaanmukaan valmistelemaan hieman etukäteen.

13. Tapahtumat
13.1. Ajankohtaiset asiat

KeskusteltiinWapun budjetista ja sen jakautumisesta.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi, että Athenella ei ole enää phukseja! Sara Sofiamuistutti

myös phuksiopastekstien deadlinesta tämän viikon sunnuntaina.

15. MKV-asiat
15.1. AaltoESN

Niklas nosti keskusteluun sähköpostiin tulleen AaltoESN:n yhteistyöpyynnön ja

mahdollisuuden esimerkiksi international dinnerin pitämiseen heidän kanssa.

Valentin totesi pitävänsämahdollisuudenmielessä.

15.2. Muut esille tulevat asiat
Valentin kertoi, että on perjantainamenossa töihin International

Wappusitseille.

16. Muu toiminta
16.1. Sakkojen päivitys

Annettiin Kallelle jaMatveille molemmille yksi (1) sakko kuulumisten

puuttumisesta.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Viime viikon pöytäkirja tarkastettiin ennätystahtiin ja se on nyt jo netissä, jee!

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin IK:n raadilta tulleesta kyselystä pitää kahvitreffit Olkkarilla torstaina.

Todettiin, että ehdotettu aika klo 12 ei sovi, mutta ehdotetaan takaisin klo 10.

Sovittiin torstainMerkkimafiamyyntiin työvuoroiksi Sara Sofia ja Alli klo 12-13 sekä

Valentin ja Kerttu klo 13-14.

Keskusteltiin lisäksi ensi viikon kokouksen pitämisestä Olkkarilla.

Vilppu kyseli myös, kuinkamonella onmahdollisuusmajoittaaman@gerilaisia

Megakaljakroke-viikonloppuna.

Keskusteltiin myös Ainon synttäribileistäMinuuttikaljassa.

Sovittiin myös huomisen Radiodiodi-setin ohjelma: koetetaan saada kaikki liittymään



hyönteisteemaan niin, että kaikki keksivät ainakin jonkin oman ohjelmanumeron.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 26.4. kello 12.15 ehkä-Olkkarilla - tästä varmistus tulossa vielä.

Eväsvuorossa Kerttu.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 17.29.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Niklas Koskela Sara Sofia Koivisto

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


